
Pismo	s	čestitkami	Fa	konferenci	Evrope

Moj	pozdrav	vsem	Dafa	učencem,	ki	ste	udeleženi	Fa	konference	v	Evropi!

Naj	začnem	z	želijo	po	uspehu	vaši	Fa	konferenci.

Fa	 konferenca	 je	 namenjena	 za	 kultivacijo.	 Kaj	 kultivator	 kultivira	 ni	 prav	 nič	 drugega
kot	le	on	ali	ona.	Zunanji	pritiski,	s	katerimi	se	Dafa	učenci	soočajo,	so	prav	tako	testi,
kot	tudi	možnosti	za	boljšo	marljivost,	medtem	ko	so	notranji	konflikti	med	Dafa	učenci
prav	 tako	 testi	 in	 priložnost	 za	 boljšo	 marljivost.	 Vsakdo	 od	 nas,	 razen	 mene,	 je
kultivator.	 Kako	 dobro	 vam	 gre,	 je	 odraz	 vašega	 statusa	 kultivacije	 in	 prav	 nihče	 ni
izjema.	 Ne	 boste	 mogli	 dobro	 dokončati	 zadnje	 faze	 svojega	 potovanja,	 če	 obstajajo
pomanjkljivosti,	človeško	mišljenje	ali	navezanosti.	Na	komu	deluje	kultivator,	 je	vedno
na	samemu	sebi,	in	celo	najmanjša	sprememba	vašem	človeškem	mišljenju	doprinaša	k
izboljšanju	in	božanska	bitja	bodo	priča	temu.	Kultivacija	ni	nekaj	storjeno	zavoljo	Dafe
in	 reševanju	 življenj	 prav	 tako	 ne.	 Ravno	 nasprotno,	 kultivacija	 zagotavlja,	 da	 bitje
napreduje	 v	 smeri	 duhovne	 popolnosti,	 medtem	 ko	 odreševanje	 življenj	 prihaja	 iz
kultivatorjevega	 sočutja	 in	 njene	 ali	 njegove	 odgovornosti,	 ko	 so	 čuteča	 bitja	 v
nevarnosti.	Potovanje,	na	katerega	ste	se	odpravili,	 je	proces	opuščanja	vaših	številnih
močnih	navezanosti	in	dobre	hoje	po	poti.

Rad	bi	še	enkrat	zaželel	vaši	konferenci	velik	uspeh!

Veselim	se	dobrih	novic	od	vas	in	hvala.

Li	Hongdži	
05.	november	2016
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